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PROTOKÓŁ Nr 88.2018 

Z posiedzenia Komisji Ładu, Porządku i Ochrony Środowiska 

z dnia 13 sierpnia 2018 roku 

Obecni: 

1. Tadeusz Groszek – Przewodniczący Komisji 

2. Grażyna Krupa – Zastępca Przewodniczącego 

3. Bogdan Jusiński – Członek Komisji 

4. Włodzimierz Malinowski – Członek Komisji 

5. Zbigniew Pożarko – Członek Komisji 

6. Robert Pacuszka – Członek Komisji 

Dodatkowo w posiedzeniu uczestniczyli: 

      1. Pani Kornelia Kostyra-Dziąsko  - mieszkanka Gminy Tłuszcz 

 

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek witając 

wszystkich obecnych na posiedzeniu Komisji i proponując następujący porządek: 

1. Zapoznanie się ze sprawą mieszkanki Gminy Tłuszcz. 

2. Odczytanie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

3. Zapoznanie się z planem inwestycji budowy chodników na terenie Gminy 

Tłuszcz i terminami zakończenia robót. 

4. Podpisanie Dyplomów w Konkursie na Najładniejszy Ogródek 

Przydomowy. 

5. Ustalenie terminu kolejnego posiedzenia. 

Porządek został przyjęty. 

Ad.1 

Pani Kornelia Kostyra-Dziąsko wielokrotnie zgłaszała problem palonych 

śmieci oraz wylewania szamba na sąsiedniej posesji. Ponadto na tej działce 

znajduje się dużo psów, które nie są szczepione przeciwko wściekliźnie. 
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Zdaniem mieszkanki powinna być powołana Gminna Straż Miejska, która 

kontrolowałaby takie posesje i nakładała mandaty.  

Przewodniczący Tadeusz Groszek zapytał, czy mieszkanka zgłaszała ten 

problem w Wydziale Środowiska. 

 Pani Kornelia Kostyra-Dziąsko odpowiedziała, że wielokrotnie zgłaszała to 

odpowiednim pracownikom.  

Mieszkanka została poinformowana, że Komisja zajmie się tym tematem na 

kolejnym posiedzeniu, które odbędzie się 6 września 2018 roku o godz. 9.00. 

(załącznik nr 1) 

Ad.2  

Odczytano protokół z poprzedniego posiedzenia. 

Protokół zostanie przyjęty na kolejnym posiedzeniu po naniesieniu poprawek. 

Ad.3 

Przewodniczący odczytał pismo od Głównego Specjalisty ds. Infrastruktury 

Drogowej Piotra Gołosia odnośnie wykonania modernizacji chodników w 

Gminie Tłuszcz. Z pisma wynika, że niektóre roboty modernizacyjne zostały 

już wykonane, natomiast o terminach kolejnych Komisja będzie informowana 

na bieżąco. (załącznik nr 2)  

Radny Robert Pacuszka nadmienił, że miał być robiony chodnik na ul. 

Mazowieckiej. Na chwilę obecną nie ma żadnych informacji w tej sprawie. 

Wywiązała się krótka rozmowa między radnymi na temat budowy chodników 

i ulic na poszczególnych osiedlach oraz ich odwodnienia. 

Radny Bogdan Jusiński poinformował zebranych, że mieszkańcy zgłaszają 

potrzebę dowiezienia piasku na teren stawu znajdującego się w okręgu 

Radnego. Radny Bogdan Jusiński kilkakrotnie osobiście zgłaszał tą sprawę do 
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osób odpowiedzialnych, jednak na chwilę obecną piasek nie jest dowieziony 

w to miejsce. 

Następnie Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek odczytał wniosek 

mieszkańców do budżetu Gminy Tłuszcz na 2019 rok dotyczący 

doprojektowania trasy sieci wodociągowej w m. Jasienica. (załącznik nr 3) 

Radni poparli wniosek. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek odczytał kolejny wniosek 

mieszkanki w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego wraz z odpowiedzią skierowaną do mieszkanki. (załącznik nr 

4) 

Radna Grażyna Krupa powiedziała, że ten wniosek powinien być skierowany 

do Burmistrza. 

Radny Bogdan Jusiński w imieniu mieszkańców zgłosił potrzebę 

wybudowania wiaty przystankowej na drodze wojewódzkiej Nr 634 w 

miejscowości Jasienica. Nadmienił, że duża grupa ludzi korzystałaby z takiej 

wiaty i jest to słuszna decyzja. Radny Bogdan Jusiński powiedział, że 

należałoby złożyć odpowiedni wniosek do budżetu. 

Radny Włodzimierz Malinowski zauważył, że trzeba zacząć do  sporządzenia 

projektu. 

Radny  Zbigniew Pożarko nadmienił, że najpierw trzeba złożyć wniosek, 

zabezpieczyć pieniądze. 

Radny Robert  Pacuszka  powiedział, że trzeba  w pierwszej kolejności 

uzyskać zgodę od Zarządu Dróg Wojewódzkich. 

Radni poparli decyzję. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek wystąpił z wnioskiem o zakup 

dodatkowych dwóch ławek oraz koszy  na Osiedlu Słoneczna. 
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Radni poparli wniosek. 

Komisja wnioskuje również o przygotowanie sprawozdania z wykonania 

budżetu za 7 miesięcy 2018 roku. 

Członkowie Komisji zwracają się z zapytaniem do Burmistrza, kiedy zostanie 

wykonany wniosek dotyczący naprawy kominów w Szkole Podstawowej w 

Kozłach. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Groszek odczytał pismo Międzynarodowej 

Organizacji Związkowej NSZZ ”Solidarność” Pracowników Oświaty i 

Wychowania dotyczący działań dyrektor Szkoły Podstawowej im. Królowej 

Jadwigi w Tłuszczu. (załącznik nr 5) 

Radna Grażyna Krupa powiedziała, że w zeszłym roku już zwracała uwagę na 

sytuację panującą w szkole i odrzucono jej veto w tej sprawie. Teraz mamy 

kolejny sygnał dotyczący sytuacji w tej szkole. Rodzice również komentują tą 

sprawę.  

Przewodniczący Komisji  Tadeusz Groszek powiedział, że należy zaprosić 

Zastępcę Burmistrza Pana Waldemara Banaszka żeby dowiedzieć się o 

sytuacji panującej w szkole. 

Ad.4 

Członkowie Komisji podpisali Dyplomy na Najładniejszy Ogródek 

Przydomowy. 

Ad.5 

Termin kolejnego posiedzenia ustalono na dzień 27 sierpnia 2018 r. na godzinę 

13.30. 

Na tym protokół zakończono. 
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                                                               Przewodniczący Komisji Ładu 

                                                              Porządku i Ochrony Środowiska 

       

                                                                       Tadeusz Groszek 

1. Dokument utworzony przez: Elżbieta Dąbrowska 

2. Data utworzenia dokumentu: 17.08.2018 r. 

 

 


